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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 2/2016 
Caràcter: ordinari 
Data: 21 de gener del 2016 
Horari: 19 h a 20.45 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Puiggener 
 
 
Assistents 
 
Antoni Font Renom, president 
Josep Ayuso Raya, regidor de la llista més votada de la ciutat 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Helena Ribera Juanpere, vocal de CIU 
Antoni Manyà Gutsens, vocal de ERC 
Francesc Andreu Torrent, vocal de la Crida per Sabadell 
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Marcos Béjar Ordoñez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Jordi Torguet Colet, vocal de l’AV de la Creu Alta  
Josep M. Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Llorenç Domènech i Domènech, vocal de les entitats culturals 
Xavier Nuñez Morera, vocal de les entitats juvenils 
Jordi Jordà Gil, vocal de les entitats educatives 
Rafael Sánchez Montoya, vocal de les entitats de comerciants 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Maria Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
Bouarfa Chilah Bejjat, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Glòria Rubio Casas, regidora de Participació i Atenció Ciutadana 
Josep de Andrés Pizarro, cap de secció d'Atenció a les persones amb dependència i 
discapacitat  
Maria Muñoz Martínez, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Montse Carrasco Guasch, vocal de les entitats culturals 
Alassane Camara, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
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Excusen la seva absència: 
 
Jordi Cascales del Valle, vocal de les entitats culturals 
Laura Vilchez Sánchez, representant de Ciutadans (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució. 
2. Explicació del procés participatiu “Posem llum a l’Ajuntament”. 
3. Informació sobre les places residencials per a la gent gran a Sabadell. 
4. Comunicacions. 
5. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de l’acta de constitució 

 
El sr. Antoni Font, president del Consell de districte, dóna la benvinguda als assistents. 
Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple de constitució 
abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, s’aprova l’acta per 
assentiment unànime. 
 
 

2. Explicació del procés participatiu “Posem llum a l’Ajuntament” 
 
Pren la paraula la sra. Gloria Rubio, regidora de Participació, que amb el suport d’una 
projecció explica en què consisteix el procés participatiu “Posem llum a l’Ajuntament”. Els 
continguts d’aquesta exposició estan disponibles al web municipal. 
 
Un cop acabada la intervenció de la sra. Rubio, el sr. Font obre un torn de paraules. El 
mateix sr. Font pregunta si es podrà consultar a la web els resultats del qüestionari; la sra. 
Rubio comenta que es donarà tota la informació. Encara que, no sap si hi haurà temps de 
publicar les dades del qüestionari abans de fer les jornades. 
 
Pren la paraula el Sr. Saila, i pregunta si es poden conèixer les persones que formen part 
de la Comissió de seguiment. La sra. Rubio comenta que la intenció era presentar-les, però 
han demanat mantenir-se a l’anonimat. No volen que el seu nom surti a tot arreu, però 
formaran part a les jornades participatives, per tant, qui participi les podrà conèixer. 
 
Agraïnt la participació de la sra. Rubio, el sr. Font tanca aquest punt de l’ordre del dia 
convidant a què si algú participa en les jornades programades ho expliqui després en 
aquest consell. 
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3. Informació sobre les places residencials per a la gent gran a Sabadell 
 

El sra. Font presenta aquest punt, incorporat a l’ordre del dia a àrtir d’una proposta de la 
FAVS en relació a la reivindicació veïnal d’una residència al Sud de la ciutat per a gent 
gran, i cedeix la paraula al sr. Josep de Andrés Pizarro, programa de Gent Gran, que inicia 
la seva exposició amb el suport d’una projecció audiovisual que prèviament s’ha enviat a 
tots els membres del consell. 

 
Un cop acabada la intervenció del sr. Josep de Andrés, el sr. Font obre un torn de 
paraules, comentant que ha quedat molt sorprès de què a Terrassa o Sant Cugat tinguin 
places de titularitat pública i en canvi a Sabadell no. 
 
Un senyor del públic assistent pregunta pels criteris de valoració que s’utilitzen per 
prioritzar els casos, i per les respostes que es dónen en els casos d’emergència. El sr. De 
Andrés contesta detalladament a ambdues qüestions, explicant els recursos de què la 
ciutat disposa. 
 
Pren la paraula el sr. Llorenç Domènech: vol saber si les llistes d’espera són per municipis i 
si l’ordre es cronològic o hi ha barems de gravetat. El sr. de Andrés comenta que són 
persones de Sabadell en llista d’espera per una residència, la majoria de la gent demana 
per una residència de Sabadell i potser un 10% demanen residències fora de Sabadell. En 
quant a l’ordre, no hi ha barems de gravetat però si hi ha un cas excepcional, els serveis 
socials municipals poden valorar i demanar el canvi. 
 
Pren la paraula el sr. Josep Moreno per comentar que és un tema molt important i que no 
podem esperar, s’ha de demanar a l’Ajuntament que posi el terreny i diners. 
 
El sr. Domènech vol saber si les llistes d’espera es poden consultar. El sr. de Andrés 
comenta que les llistes d’espera les poden consultar les treballadores socials i aquestes 
han de donar la informació a qui la sol·liciti. 
 
Pren la paraula el sr. Torguet, i manifesta que el problema que tenim és molt greu, no 
serveix de res exposar el problema si no tenim solucions. Hem de promoure alguna acció i 
buscar la manera de parlar amb qui sigui per tal de què es construeixi la residència. 
 
Elsl srs. Francesc Andreu i Josep Ayuso comenten que cal demanar al govern municipal 
que exigeixi a la Generalitat la construcció de la residència. El sr. Torguet comenta que 
tenen una proposta de moció que ha fet la FAVS (fa entrega de la proposta de moció al 
president). 
 
El sr. Font comenta que si tots hi estan d’acord, hom pot fer un acord per traslladar a 
l’equip de govern. De manera tàcita, tots els assistents arriben a l’acord de què des del 
Consell de districte s’insti al govern municipal a què demani a la Generalitat alguna solució 
per aquest tema.  
 

 
4. Comunicacions 

 
El secretari delegat informa del programa de cursos i serveis del CNL. També de les 
temàtiques que es tractaran en les properes sessions plenàries del consell. La propera 
sessió es celebra al mes de febrer, i es tractaran temes de educació. Al mes de març es 
tractarà el tema de la policia de proximitat, i a l’abril qüestions en matèria urbanística. 
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El sr. Font anima als vocals a presentar més temes. A la vegada, ell proposa un parell de 
temes: la Oficina de l’OMIC, i convidar al casal popular de La Creu Alta “El Tallaret” a 
exposar el procés que han seguit en la reivindicació d’un local. 

 
 
5. Torn obert de paraules 
 

El sr. Font obre un torn de paraules. El sr. Juan Flores vol saber perquè als pisos del costat 
de l’escola Alcalde Marcet fa temps que no s’hi treballa en la seva rehabilitació. El sr. Font 
comenta que quan tinguin preguntes d’aquest tipus es facin arribar amb antelació, ja que 
ara mateix no té la resposta i aquesta correspon al govern municipal 
 
Pren la paraula des del públic assistent el sr. Teodoro Montero, de l’AV de Can Puiggener, 
i manifesta –després de fer un munt de valoracions sobre la tasca social que realitzen les 
entitats veïnals- que des de fa tres mesos estan esperant respostes per part del govern 
municipal. Van mantenir una reunió el 5 d’octubre al local de l’AVV amb l’alcalde i regidors 
de l’Ajuntament per tractar temes importants per al barri i encara estan esperant que 
alguna persona del govern es posi en contacte amb ells per informar de com està la 
situació. 
 
El sr. Font demana es posi en antecedents als altres vocals del consell de districte de quins 
temes es tracten, i el sr. Montero cita un per un els temes que van tractar en la reunió 
esmentada. El regidor del districte, sr. Xavier Guerrero, explica que està treballant, amb la 
resta de l’equip de govern, per donar una resposta el més aviat possible. El sr. Montero 
comenta que convidaran a l’alcalde a la propera assemblea de l’AV, que tindrà lloc a Can 
Puiggener el proper 20 de febrer. 
 
Acaba el torn obert de paraules amb unes consideracions fetes per diferents membres del 
consell, com els srs. Moreno i Chilah, sobre la intervenció feta pels representants de l’AV 
de Can Puiggener. 
 

Finalitzades les intervencions el president, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, 
estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat       Vist i Plau 

El President 


